
Dr. McCullough: Všichni, kdo podporovali
očkování, jsou “spoluviníky” zločinů proti
lidskosti. Kauza koronavirů a „vakcín“ není u
konce..
- CZ24 News | 11. ledna 2024
SVĚT: Jeden z předních světových kardiologů se ozval, aby varoval ty, kteří podporují
očkování veřejnosti mRNA injekcemi, že jsou „spoluviníky zločinu proti lidskosti“. Dr. Peter
McCullough, jeden z nejpublikovanějších kardiologů na světě, již delší dobu bije na poplach
ohledně dopadu injekcí na veřejné zdraví. Tento přední odborník vyzval k zákazu injekcí,
protože se obává, že injekce Covid mRNA jsou zodpovědné za nedávný nárůst počtu
krevních sraženin, mrtvic, srdečních selhání a náhlých úmrtí.
Nyní McCullough poslal přímý vzkaz těm, kteří se podílejí na zavádění injekcí na veřejnost.
Tento zločin je hromadným zabitím z nedbalosti.McCulloughovy komentáře přicházejí poté,
co neustále varoval světové vlády před vedlejšími účinky injekcí.

Dr. McCullough Issues Warning to Clot Shot Pushers: You Are Complicit in Crimes
Against Humanity

“Each and every person [who] ever encouraged, pressured, coerced, or threatened
reprisal for one of these COVID-19 vaccines is complicit in a crime against humanity, and
that crime… pic.twitter.com/fGswcaFyuH

— The Vigilant Fox � (@VigilantFox) December 26, 2023

 

V listopadu 2023 McCullough jednoznačně varoval veřejnost a vládní představitele, že vakcíny
COVID-19 jsou nebezpečné a „nebezpečné pro lidské použití“. Jak informoval server Slay News, pan
McCullough vypovídal v Evropském parlamentu na slyšení, které uspořádalo pět poslanců
Evropského parlamentu (EP). Účelem slyšení bylo vyjádřit obavy z převzetí Světové zdravotnické
organizace (WHO), globalistické organizace.

 

 

McCullough podal svědectví o obrovské vlně škod způsobených injekcemi Covid mRNA. Uznávaný
odborník na kardiologii sdělil úředníkům EU, že narativ naznačující, že za prudký nárůst srdečních
zástav, mrtvic a náhlých úmrtí může Covid, je nepravdivý. Zákonodárcům řekl, že nárůst zdravotních
problémů a s nimi spojených úmrtí je pravdivý. McCullough však před slyšením vypověděl, že za
nárůst počtu onemocnění a úmrtí mohou injekce mRNA přípravku proti Covidu, nikoli virus samotný.
„Cestou vpřed je samozřejmě to, že nikdo už nebude podávat žádné injekce, nikdo,“ řekl
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McCullough.

„Vakcíny COVID-19 a všechny jejich následovníci [využívající stejnou technologii] a jejich posilovače
[lipidové nanočástice] nejsou pro použití u lidí bezpečné.“ „WHO tyto vakcíny podporuje,“ dodal.

„Domnívám se, že Evropská unie, Spojené státy a všichni hlavní hráči by měli z WHO zcela
vystoupit.“

„Na začátku pandemie WHO zkoumala původ viru SARS-CoV-2, a tehdy začalo utajování,“ řekl
McCullough poslancům Evropského parlamentu. „V té době jsme věděli… Anthony Fauci, Francis
Collins, Jeremy Farrar, který působil ve Wellcome Trust [a] nyní je hlavním vědeckým pracovníkem
WHO, Kristian Andersen ze Scripps [Research], Eddie Holmes v Sydney, Peter Daszak z EcoHealth
Alliance – ti všichni se v lednu 2020 spikli, aby utajili, co věděli.

„Že virus byl navržen v rámci americko-čínské spolupráce v laboratoři ve Wuhanu v Číně [to je
oficiální teze podporovaná vládou USA].“ „A oklamali svět dvanácti následnými podvodnými články v
recenzované literatuře.“

Vakcíny zpustošily populace po celém světě.

„Na celém světě si dvě třetiny lidí vzaly vakcínu… [vakcínu s messengerovou RNA], která je kódem
pro potenciálně smrtící protein viru.“

„Instalovat genetický kód injekcí a umožnit tak nekontrolovanou produkci potenciálně smrtícího
proteinu v lidském těle po nekontrolovanou dobu byl ten nejhorší nápad vůbec. Všechno, co jsme se
o vakcíně od jejího vydání dozvěděli, je děsivé, ve 3400 recenzovaných rukopisech bylo prokázáno,
že protein spike [protein virového hrotu nebo hrot] způsobuje čtyři hlavní oblasti onemocnění.“

„Jednou z nich je kardiovaskulární onemocnění, zánět srdce nebo myokarditida… Kardiovaskulární
oblast poškození lidského těla vakcínou je větší než cokoli, co jsme viděli u cholesterolu, vysokého
krevního tlaku nebo cukrovky… Viděli jsme zástavu srdce dva roky po těchto injekcích.

„Druhou významnou oblastí jsou neurologická onemocnění,“ poznamenal. „Mrtvice, a to jak
ischemické, tak hemoragické, Guillainův-Barrého syndrom, vzestupná paralýza, která může vést ke
smrti [a] vedla ke smrti u vakcín s messengerovou RNA, neuropatie malých vláken, necitlivost a
brnění, zvonění v uších [a] bolesti hlavy. „To jsou běžné příznaky,“ řekl.

„Třetí významnou oblastí jsou krevní sraženiny – krevní sraženiny jako nikdy předtím. „Protein Spike
je nejtrombogennější protein, jaký jsme kdy v humánní medicíně viděli… Protein Spike způsobuje
krevní sraženiny.“

„Čtvrtou a poslední oblastí [jsou] imunologické abnormality.“

„Trombotická trombocytopenie [VITT] vyvolaná vakcínou a zánětlivé poruchy svalového systému jsou
časné akutní syndromy. 73,9 % úmrtí po očkování je způsobeno vakcínou… pokud jde o
předpokládanou myokarditidu… je to 100 % a je způsobena vakcínou.“

„Ne respiračním onemocněním způsobeným koronavirem – vakcínou,“ zdůraznil.

„První falešný narativ zněl ‘virus je nepostižitelný, musíme se držet na uzdě a bát se’.
„Druhý falešný narativ zní ‘vezměte si vakcínu, je bezpečná a účinná’.
„Třetí falešný narativ nyní zní: „není to vakcína, která způsobuje tyto problémy, je to koronavirus, je
to SARS-CoV-2, který jsme viděli v roce 2020 a který způsobuje všechny tyto problémy v roce 2023“.



„Nenechte se chytit do pasti falešného příběhu… Vakcíny způsobují tuto obrovskou vlnu nemocí.“

Doktor McCullough vysvětlil, že se zdá, že přibližně 30 % lidí, kteří dostali injekci, nemá žádné
nežádoucí účinky, dokonce ani bolest ruky. Zdá se, že necelých 70 % má „nějaké mírné nežádoucí
účinky, nějaké problémy, ale nezdá se, že by měli opravdu nějaké závažné příhody“. A pak asi 4,2 % –
„to prolamuje statistický strop: zánět myokardu, zástava srdce, krevní sraženiny, krvácivá mrtvice,
invalidita, náhlá smrt doma na lůžku“. Stejné je to i v USA, řekl McCullough. „V současné době má
4,2 % Evropanů potíže, protože měli tu smůlu, že dostali vysoce rizikovou šarži. „Cestou vpřed je
samozřejmě to, aby nikdo nedostal další injekci – nikdo… Vakcíny proti koronavirům a všichni jejich
potomci a budoucí posilovače nejsou pro člověka bezpečné….

„Prosím vás… abyste vyvinuli veškerý tlak a naléhavě stáhli koronavirové vakcíny z trhu. „WHO tyto
vakcíny podporuje. Jsou mnohem větším problémem než pomocí… A domnívám se, že Evropská unie,
Spojené státy a všichni hlavní hráči by měli z WHO zcela vystoupit.“

Na závěr tohoto článku by bylo vhodné podniknout právní kroky proti podvodníkům, kterými jsou
farmaceutické laboratoře jako Pfizer, BioNtech, Moderna a další, které, jak upozorňuje kardiolog
Peter McCullough, jsou zločinci. Kauza koronavirů a „vakcín“ tedy není u konce…
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